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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2016/17:721 Migrationverkets skuld till kommunerna  

I juni 2016 fick jag svar av justitie- och migrationsminister Morgan Johansson 
på min fråga angående försenade utbetalningar från Migrationsverket till 
kommunerna.

Svaret då var att man räknade med att vara nere i en handläggningstid på tre 
månader i slutet av förra året. 

Migrationsverket gjorde en utbetalning runt årsskiftet, men trots detta är 
skulden till kommunerna fortfarande avsevärd.  

Nu betalas en del i förskott och schabloner används, men trots detta växer 
många kommuners fordringar på Migrationsverket eftersom omfattningen 
samtidigt ökar.

Kommunerna tvingas nu boka upp sina fordringar på Migrationsverket i sina 
bokslut för 2016, och det är inga små belopp. Fordringar som ligger på 4–7 
procent av kommunens totala omslutning är tyvärr ingen ovanlighet.

Jag vill därför återigen fråga justitie- och migrationsminister Morgan Johansson 
följande:

 

När kan kommunerna räkna med att få den ersättning från Migrationsverket 
som de har rätt till? 

………………………………………

Gunilla Nordgren (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-01-26
Besvaras senast
2017-02-01 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

David Carvajal


